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Parlamentul României

Senat

Grupul Parlamentar Uniunea Salvați România

Întrebare

Adresată: Ministerului Apelor și Pădurilor, d-lui ministru loan DENEȘ,

De către: Mihai Goțiu, senator USR de Cluj

Obiectul întrebării: Restanțe. Cine răspunde de faptul că Garda Forestieră Brasov nu 
răspunde

Stimate d-le ministru,

Revin cu privire la corespondența pe care am avut-o cu dumneavoastră, cu privire abuzurile 
și ilegalitățile care mi-au fost semnalate la ocoale silvice din județul Covasna. În răspunsul pe 
care l-am primit de la instituția pe care o conduceți, pe data de 3 decembrie 2018, se 
promiteau mai multe demersuri care nu s-au concretizat până în prezent. Astfel, sunt nevoit 
să revin cu următoarele solicitări:

1. V-a fost comunicat rezultatul extinderii controlului Gărzii Forestiere Brașov cu privire la 
problemele semnalate? Dacă răspunsul este afirmativ, vă rog să mi-l transmiteți. În caz 
contrar, vă rog să-mi comunicați cauzele întârzierii.

2. A fost avizat și aprobat Raportul Corpului de Control al Ministrului Apelor și Pădurilor 
care a anchetat, în luna septembrie 2018, modul în care Garda Forestieră Brașov și-a 
îndeplinit atribuțiile? Dacă răspunsul este afirmativ, vă rog să mi-l transmiteți. În caz 
contrar, vă rog să-mi comunicați cauzele întârzierii.

3. Procesele-verbale de control încheiate de delegații Gărzii Forestiere Brașov sunt 
informații de interes public, deoarece ele consemnează fapte săvârșite prin care se aduce 
o vătămare unor interese publice. Punerea lor la dispoziția publicului poate fi făcută prin 
anonimizarea datelor cu caracter public. Spre exemplu, și o Autorizație de contruire 
conține date cu caracter public, cu toate acestea Legea 50/1991 prevede obligatoriu 



aducerea ei la cunoștința publicului (cu anonimizarea aferentă). Prin urmare, reiterez 
solicitarea de a-mi pune la dispoziție o copie de pe acele procese-verbale anonimizate.

4. V-a transmis Garda Forestieră Brașov rapoartele de activitate pe anii 2017 și 2018? 
Reiterez solicitarea de a mi le transmite.

Vă solicit să-mi răspundeți la întrebări în scris.

Cluj-Mapoca

08.04.2019

Mihai Goțiu

Senator USp, Cluj


